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Kadriorus kogunes eile presidendi mõttekoda, kus arutati Eesti tööturu ja palgapoliitika
arenguid, teaduse rahastamist ning innovatsioonipoliitika küsimusi.

      

Mõttevahetuses Eesti teaduse tuleviku teemadel märkis president Toomas Hendrik Ilves, et
meil tuleb mõelda, kuidas tuua noori teaduse juurde. "Eesti rahvas on küll teadmistehuviline ja
väärtustab haridust, kuid mitte niivõrd teadust," sõnas president Ilves, "sestap võivad arutelud
teaduse tuleviku teemal osutuda vähetulusateks, kui meil napib noori, kes tahaksid teadusega
tegeleda."

  

Riigipea hinnangul on teaduse populariseerimisel suur roll ajakirjandusel ning ta avaldas
lootust, et teadussaavutustest ja teadusest laiemalt võib leheveergudel edaspidi põhjalikumalt ja
järjepidevamalt lugeda.

  

Mõttekoja kohtumisel esinesid ettekannetega  akadeemikud Jaan Einasto ja Mart Saarma;
uuringut "Haridus ja tööturg Eestis" tutvustasid mõttekoja liikmed Martti Raidal keemilise ja
bioloogilise füüsika instituudist ja Eesti Panga asepresident Märten Ross ning Eesti Panga
uuringute juhendaja Tairi Rõõm.
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